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Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się z prośbą o wyjaśnienie sprawy rozwiązania przez Państwowe Gospodarstwo Wodne „Wody 

Polskie” umowy użytkowania wód obwodów rybackich rzek Prosna i Lutynia. Okręg PZW Kalisz, działający 

na terenie dawnego województwa kaliskiego, nie jest zasobny w wody, a raczej jest jednym z najuboższych 

w tym zakresie okręgów w Polsce. Pozbawienie członków związku dostępu do rzeki wraz ze zbiornikami 

zaporowymi sprawia, że tracą 3/4 dostępnych do tej pory wód. Ta drastyczna decyzja niweczy pracę wielu 

pokoleń wędkarzy, od lat poświęcających się społecznie dla wielu inicjatyw związanych z rzeką. Na podkre-

ślenie zasługuje fakt, że środowisko to przez dekady inwestowało własne środki finansowe na zarybianie, 

zagospodarowanie wód i funkcjonowanie stanic wędkarskich. 

Działalność okręgu PZW Kalisz oraz podległych mu kół to także działalność społeczna, organizacja licz-

nych imprez i zawodów, szkolenie młodzieży, akcje społeczne i inicjowanie działań z zakresu ekologii 

i ochrony środowiska. To przecież wędkarze zazwyczaj jako pierwsi alarmują o stanie wód i możliwych za-

nieczyszczeniach. W opinii tego ważnego, skupiającego ponad 10,5 tysiąca wędkarzy środowiska, wypowie-

dzenie im umowy jest bezprawne i bezzasadne. 

Ochrona przyrody, edukacja ekologiczna i wsparcie organizacji, które jej służą, powinny być naszym ce-

lem, a podcinanie i bezcelowe im szkodzenie zasługuje na najwyższe potępienie. 

Proszę o pilną interwencję w tej sprawie. 

Z poważaniem 

Janusz Pęcherz 
 


